
Referat fra MR torsdag den 12. oktober kl. 16.00 
Afbud fra Lisbeth og Paulina 

Tilstede var: Henning, Kevin, Inge, Jonna, Ib, Karina, Anne, Sarah, Charlotte og Dorte (referent 

Kevin blev hilst hjerteligt velkommen tilbage!! 

1. Godkendelse af dagsorden Dagsordenen blev godkendt med tilføjelse af 
punktet sogneeftermiddag d. 11.oktober ved Inge 
 

2. Bobler fra Anne og Henning Anne fortalte om hendes deltagelse i fotofestival 
på Hillerød Højskole og viste billeder 
Henning fortalte om at komme videre efter et tab 
– ”få tingene gjort og ”nu kan jeg ikke udsætte 
mine ønsker mere” 
 

3. Orienteringspunkter 

• Kontaktperson 

• Medarbejderrepræsentant 

• Orientering fra møde om anlæg af 
bed nord for kirken 

• sogneudflugtsudvalg 

1. Kontaktperson: organistens Flygelhorn skal 
repareres hvilket koster 2500kr – det blev 
godkendt 
2. Medarbejderrepræsentant: Charlotte er blevet 
valgt som medarbejderrepræsentant d. 6.oktober 
og kom med et forslag om ny forside til 
aktivitetskalenderen. Det blev rost! 
3. Orientering fra Grønt udvalg: Henning Frisk vil 
komme på næste møde og informere om 
biodiversitet. 
4. Sogneudflugtsudvalg: Inge og Dorte: 1. juni til 
Viborg domkirke (Dorte fortæller), middag på 
Golfhotel og vi besøger Søndermarkskirken med 
Hærvejstæppet. Kaffe og kage på Vester Mølle. 
Inge booker bus. 
 

4. Orientering og beslutning om at indgå 
forlig med håndværkeren i forbindelse 
med tvist omkring det nye tårntag 

Menighedsrådet anbefaler at indgå forliget. 

5. Til aktivitetskalender 

• Kommende MR-mødedatoer 

• … 

Menighedsrådsmøder ligger for fremtiden om 
onsdagen og starter kl. 17.15: følgende datoer blev 
aftalt: 
17.01 
21.02 
20.03 
17.04 
15.05 
19.06 
 

6. Siden sidst 

• Kirkefrokost og auktion efter 
høstgudstjenesten 

• Sangaften 

• Sognerejse 

1. Fantastisk festlig og flot høstgudstjeneste og 
efterfølgende sjov auktionarius, der formåede at få 
solgt for 2400 kr. til velgørende formål. 
Kirkefrokost med dåbsfølget med til kirkefrokosten 
var også vellykket, de gav øl og sodavand og 
brunsviger – Der var 16-17 udover dåbsfølget 
2. Sangaften i kirken: den var hyggelig og god og 
folk var slet ikke klar til at gå hjem da det sluttede. 
Organist Mathias styrede aftenen fint og spillede 
dejligt 



3. sognerejsen: 25 mennesker var på en fantastisk 
tur og vi er meget glade for den støtte provstiet 
gav til projektet. Vi anser det for at være et godt 
diakonalt projekt og vil give en tilbagemelding til 
provstiet om turen samt anmode om brug af 
resterende midler til en udflugt for de frivillige i 
sognet. 
 

7. Orientering om ny regnskabsinstruktion Menighedsrådet vedtog at der udarbejdes en ny 
regnskabsinstruks. 
 

8. Budgetarbejdet 2024 samt drøftelse af og 
beslutning om, hvad vi bruger penge under 
Johannes Sogns Arbejde til?  

• Herunder Dokumentation for IT-

udgifter 2023. 
• Hvad betyder den nye sogneinddeling 

for vores ligningsmidler? 
Bilag 

Sct. Johannes sogns Arbejde dækker halvdelen af 
sognets udgifter til udflugt. 
Anne Serup gjorde rede for udgifterne til IT. 
 
Henning kontakter Provstiudvalgsformand John 
Skodsborg og spørger om han kan få udarbejdet et 
estimat for hvor meget mere vi får i ligning når 
sogneændringerne træder i kraft. 
 

9. Ansøgning til os fra Nørremarken om at 
give et bidrag til Jul i Fællesskab 

Vi besluttede at give 5000 kr. 
 
 

10. Hvem kan benytte sig af vores ordning for 
kirkebil? Vor Frelser Sogn har spurgt for at 
sammenligne med egen ordning … 

Vi har kirkebil 20 gange årligt til den sidste 
gudstjeneste om måneden og de søndage hvor der 
er kirkefrokost. 
 

11. Julehjælp til værdigt trængende i sognet. Ib blev valgt som tovholder på julehjælpen og der 
blev nedsat en arbejdsgruppe hvor Lisbeth, 
Charlotte, Birte og Karen skal inviteres til et møde. 
Ib inviterer til møde. 
Vi besluttede at Y’s Men skal stå for at lave 
dekorationer til de efterladte til 110 kr. –  
Sarah finder ud af hvor mange der skal have og 
bestiller antal. Præster fordeler. 
Michael Astner bestiller en adventskrans hos  
Y’s Men.  
Inge sender informationerne til Sarah og Michael. 
 

12. Opsamling fra visionsdag 
Herunder  

• drøftelse af og beslutning om 
placering af depot i Johanneshuset 

• Drøftelse af mulighed for 3k-
medarbejder, hvornår og hvordan? 

• Sommerfest 2024  

• Sommerfest– evt. i forbindelse 
med DGI Landsstævne Bilag 

Udskydes til næste møde. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

13. Drøftelse af ”Morgenstund i kirken” frem 

over 

Udskydes til næste møde, da Lisbeth har ønsket 
punktet behandlet og ikke selv var til stede til dette 
møde. 
 



14. Orientering om proces ”Nyt tag på kirken” Provstiet har godkendt rådgiverkontrakten vedr. 
nyt tag på kirkeskibet. 
 

15. Opdatering af aktivitetsliste Henning er tovholder på kirkefrokosten  
d. 12. november og Inge køber ind. 
Lisbeth er tovholder på sogneaftenen  
d. 14. november. 
 

16. Evt. Intet. 
 

17. Godkendelse af referat Dorte læste referatet op og det blev godkendt. 
 

 


